

No. 1358. INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF THE WHITE SLAVE TRAFFIC, SIGNED AT PARIS ON 4 MAY 1910, AND AS AMENDED BY THE PROTOCOL SIGNED AT LAKE SUCCESS, NEW YORK, ON 4 MAY 1949¹

N° 1358. CONVENTION INTERNATIONALE RELATIVE À LA RÉPRESSION DE LA TRAITE DES BLANCHES, SIGNÉE À PARIS LE 4 MAI 1910 ET AMENDÉE PAR LE PROTOCOLE SIGNÉ À LAKE SUCCESS (NEW YORK) LE 4 MAI 1949¹

PARTICIPATION in the above-mentioned Convention, as amended by the Protocol of 4 May 1949

The following State became a party to the above-mentioned Convention as amended by the Protocol of 1949 following the deposit, effected on the date indicated, of its notification of succession to the original Convention² and to the amending Protocol :³

FJI 12 June 1972

PARTICIPATION à la Convention susmentionnée, telle qu'amendée par le Protocole du 4 mai 1949

L'Etat suivant est devenu partie à la Convention susmentionnée telle qu'amendée par le Protocole de 1946 par suite du dépôt d'une notification de succession à la Convention originelle² et au Protocole d'amendement³, effectué à la date indiquée:

FIDJI 12 juin 1972

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 98, p. 101; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 8, as well as annex A in volume 683.

² See p. 380 of this volume.

³ See p. 287 of this volume.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 98, p. 101; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 2 à 8, ainsi que l'annexe A du volume 683.

² Voir p. 381 du présent volume.

³ Voir p. 287 du présent volume.